
Styrelsemöte	2014‐08‐28,		
Sjöglimtens	samfällighetsförening	

Plats:	Johan	Cederberg,	Spenatvägen	4	

Deltagare	
Johan Cederberg Ordförande, Rikard Selim Kassör, Niklas Österström Ledamot, Per Ågård Ledamot 

Marie Flyckt Gustavsson Suppleant, Pethra Rydder Suppleant, Lisa Erwing Sekreterare 

Agenda	
1. Mötets öppnande 

2. Nya styrelsen 

3. Status asfalt 

4. Skyltning 

5. Miljö‐ och dammfrågor 

6. Rensning av allmänna ytor, Solmark 

7. Östernäs 

8. ”Isstranden” 

9. Ekonomi 

10. Övriga frågor  

11. Nästa styrelsemöte 

1. Mötets	öppnande	
Johan hälsade alla välkomna och öppnade mötet.   

2. Nya	styrelsen	
För styrelseåret 2014‐2015 har styrelsen följande poster: 

Johan Cederberg Ordförande,  

Rikard Selim Kassör,  

Lisa Erwing Sekreterare  

Niklas Österström Ledamot,  

Per Ågård, Ledamot  

Marie Flyckt Gustavsson Suppleant,  

Pethra Rydder Suppleant,  

 

Till miljö‐ och dammansvarig utsågs Per Ågård. 

3. Status	asfalt		
Asfalten är klar, men det återstår viss justering av farthindren som just nu är lite för effektiva. 

Dialogen med PEAB för justering pågår och vi har påtalat att representanter från styrelsen ska delta 

vid justeringen av hindrena. Det är därför viktigt att vi får lite framförhållning kring när PEAB tänker 

komma, men än så länge inga besked. Svante håller kontinuerlig dialog med PEAB.  



Som info har Niklas och Svante varit ute och mätt hindrena och nu är de mellan 7‐9 cm höga och 1 m 

breda (10 cm höjd och 1 m bredd beslutades på årsmötet.) Önskemålet är att få PEAB att gå med på 

justering till 2 m bredd inom samma budget som offererats.  

Mer stenkross behövs till vägkanterna. Utifrån budget tas vidare beslut om hantering.  

4. Skyltning	
Önskemål om skyltning för återvändsgata på Rabarbervägen och ev. på Pepparrotsvägen finns. Johan 

kollar med kommunen om de kan fixa skyltar eller om samfälligheten ska göra det själva.  

5. Miljö‐	och	dammfrågor	
Per valdes till styrelsens miljö‐ och dammansvariga. Ett förslag är att fondera 100 kr/fastighet och år 

till dammunderhåll. 

Per kollar med Tomatvägen (Skogsbrynets samfällighet) om säkerheten kring deras damm är 

tillräcklig. Kontaktpersoner är Anders Nolberger eller Björn Lagerqvist.  

6. Rensning	av	allmänna	ytor,	Solmark	
Rensning av ytorna längs cykelvägen behöver göras igen på samma sätt som i våras. Niklas beställer 

omgående en rensning kring cykelvägen av Solmark.  

Kvalitén på jobbet med gräsklippning och rensning har varit varierande men Niklas håller dialogen 

med Solmark.  

7. Östernäs	
Ett förslag som diskuterats lite löst är om vår samfällighet skulle kunna vara med och bidra kring att 

öka trivsamheten vid Östernäs bryggan. Niklas undersöker möjligheter med Östernäs samfällighet.  

8. ”Isstranden”	
Det finns även önskemål att få till det lite trevligare nere vid ”isstranden” – bänk, belysning, 

upprensning etc. Medborgarförslag till kommunen kan lämnas men för att få till lite snabbare 

hantering föreslogs att Johan kollar möjligheter med boende vid stranden om möjligheter kring 

samarbete med belysning etc.  

9. Ekonomi	
Debiteringslängd och inbetalning om medlemsavgifter har mailats ut och publicerats på hemsidan. 

Sista betalningsdag är 31/8 2014. 

10. Övriga	frågor	
Inga kända nyinflyttningar. 

11. Nästa	styrelsemöte	
Johan skickar ut en Doodle om nästa möte.   



Vid	protokollet	 Justeras	

 

Lisa Erwing, sekreterare   Johan Cederberg, Ordförande 
 

 


